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PROCÉS DE PARTICIPACIÓ DEL PLA DIRECTOR DEL PARC DEL CASTELL DE 

L’ORENETA 
 

ACTA DE LA SESSIÓ DE CONSTITUCIÓ DE LA COMISSIÓ DE SEGUIMENT 
 
 
Dia i hora: 23 de novembre de 2022 a les 18 h 
Lloc: Centre Parroquial Sarrià, carrer Pare Miquel de Sarrià, 8  
 
 
Assistència a la reunió 
 
Per part de l’Ajuntament de Barcelona: 
Max Canher, Conseller de Barcelona En Comú 
Maria Teresa Català, Gerent del Districte de Sarrià-Sant Gervasi 
Xavier Candela, Parcs i Jardins 
Izaskun Martí, Parcs i Jardins 
Eva Albaladejo, Democràcia Activa 
Sandra Campos, Ecologia Urbana 
Montse Fraile, Tècnica de Barri 
Anna Feu, equip redactor del Pla Director 
Xavi Tercero, Quòrum 
Joan Rosés, Quòrum 
 
Per part dels grups municipals: 
Montse Cantin, GM Junts  
Assumpta Torrent, GM ERC 
 
Per part de la ciutadania, entitats i col·lectius: 
AVV Sarrià 
Trenet de l’Oreneta 
IES Costa Llobera 
Esc. Sagrat Cor 
CEE Pedralbes 
CEM Can Caralleu 
Amigues i amics del Parc de l’Oreneta 
Escola TABER 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
0. Presentació de la sessió (Xavi Tercero Quòrum) 

1. Benvinguda institucional (Max Cahner, conseller de Sarrià-Sant Gervasi). 

2. Introducció a l’àmbit i objectius del procés (Sandra Campos, Participació EU) 

3. Constitució de la Comissió de Seguiment i explicació de les seves funcions (Sandra 

Campos, Participació EU) 

4. Calendari, discussió i validació de la proposta de procés de participació a desenvolupar 

(Xavier Tercero, Quòrum) 
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5. Torn obert de paraules 

Un cop feta la presentació, per accedir a la presentació cliqueu aquí, del procés participatiu i 

de la Comissió de Seguiment s’obre un torn de paraules: 

 

- L’AVV, considera que cal aclarir més detalladament cada quant es reunirà la 
comissió de seguiment i les seves funcions així com la seva relació amb l’equip 
redactor. 

- Xavi Tercero pregunta a l’equip redactor si pot explicar en quin punt es troben els 
treballs de redacció del Pla Director. 

- L’Anna Feu, de l’equip redactor comenta que tot just acaben de rebre l’encàrrec, que 
encara estan aterrant i que estan establint els marcs del procés de redacció. Encara 
no poden donar ni dates ni molta més informació. 

- Xavi Tercero, torna a recordar que el 13 de desembre serà la data per intercanviar i 
compartir la informació disponible per part del veïant i on s’establirà el mecanisme de 
comunicació amb l’equip redactor. 

- L’AVV pregunta quins especialistes formen part de l’equip redactor, ja que considera 
que és evident que s’ha d’afrontar des de diferents àmbits i no només pavimentació i 
aigües, com s’havia fet en actuacions anteriors al Parc. 

- Parcs i Jardins, contesta que a l’hora de dissenyar l’adjudicació ja s’han detallat 
molts àmbits que ha de tenir en compte l’empresa adjudicatària, els anomena: 

o Estudi historiogràfic i de patrimoni 
o Estudi hidrogràfic 
o Digitalització de la informació 
o Estudi Ecosistèmic i socioambiental 
o I altres tasques i estudis que haurà de complir l’equip redactor. 

 
- Un veí vol que se li confirmi que ja hi ha empresa adjudicatària del concurs públic per 

a la redacció del projecte.  
- Parcs i Jardins confirma que sí, l’Anna Feu i el seu equip són l’equip redactor, 

empresa que redactarà el Pla Director del Parc de l’Oreneta. 
- El mateix veí també vol saber si la CdS es podrà reunir amb l’equip redactor. 
- El Xavi comenta que no és reuniran directament però que se’ls hi facilitarà tota la 

documentació que considerin necessària. També torna a repassar la funcions de la 
CdS, detallades en la presentació. 

- Un altre veí, torna a insistir que volen saber si podrà haver-hi relació directa amb 
l’equip redactor. 

- Xavi Tercero clarifica que relació directa, no, però aquesta relació serà a través de la 
seva participació durant el procés de participació i a través de l’Ajuntament amb un 
correu electrònic que s’habilitarà i es farà públic durant la sessió d’inici del procés 
participatiu del 13 de desembre. 

- La Plataforma d’Amigues i Amics del Parc de l’Oreneta, comenta que hi ha 
moltíssima informació que han anat rebent a base de reunir-se amb experts, però 
que no la tenen sistematitzada per poder portar-la a la sessió del dia 13. I que, per 
tant, s’ha de trobar alguna manera de què tota aquesta informació no es perdi. A 
més, vol que quedi constància que estan dolguts ja que se’ls ha ignorat en totes les 
actuacions que hi ha hagut i que, per tant, ara desconfien. 

- El Xavi posa en valor que és el primer cop que es fa un Pla Director d’un parc 
municipal d’aquestes característiques de manera participada. 

- Des de la Plataforma s’insisteix en què cal fer arribar la informació de les persones 
expertes a l’equip redactor. 

- Xavi Tercero insisteix que es recollirà tot. 

https://www.decidim.barcelona/rails/active_storage/blobs/eyJfcmFpbHMiOnsibWVzc2FnZSI6IkJBaHBBdnM5IiwiZXhwIjpudWxsLCJwdXIiOiJibG9iX2lkIn19--c04d24f897db73bf4efbf4fa2a5567910c0e19b1/Proposta%20proc%C3%A9s%20participatiu_Oreneta_CdS.pdf
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- Un representant de l’AVV fa saber que ell no serà a la CdS, ja que ja hi serà el vocal 
d’urbanisme de l’entitat, abans, però, vol remarcar tres elements que considera 
important tenir en compte: 

o Li sorprèn que hi hagi sessions que només són de col·lectiu de dones. 
(Aquest punt queda aclarit per la Consellera de Junts i pel Xavi Tercero que 
diuen que és per tenir una visió amb perspectiva de gènere). 

o Percep que l’equip tècnic està molest amb les reticències dels veïns, i no hi 
esta d’acord, ja que posa l’exemple de la Llosa de Sarrià on finalment no es 
va fer res. (el Xavi es disculpa si aquesta ha sigut la percepció, ja que clarifica 
que no està gens molest per les seves reticències, i diu que és d’allò més 
normal, però els hi demana un vot de confiança). 

o Vol que quedi constància en l’acta de la sessió, ja que ho diuen a totes les 
reunions on van com AVV, que per què es van fer primer unes obres al parc 
(a més, sense comptar amb la ciutadania ni els col·lectius implicats), i 
després es fa un Pla Director? Diu que és evident que no té cap sentit. 

 
- El representant de l’Associació del Trenet de l’Oreneta, vol fer constar que quan 

parlem d’usuaris del parc, estem parlant de què tothom és visitant. I vol remarcar que 
El Trenet de l’Oreneta no és un visitant, és un resident fix del parc i, per tant, demana 
que es tingui sensibilitat i que se’ls tingui en compte. 

- Una veïna considera necessari afegir a la CdS, l’Escola Santa Isabel i l’Escola Sant 
Ignasi, ja que els segons, inclús fan servir el parc com Aula de Natura. 

- L’Eva Albaladejo, comenta que cal limitar el nombre d’entitats a la CdS per tal que 
sigui operativa, però que de totes formes hi ha marge per convidar més agents a la 
CdS. 

- Max Canher, apunta que si consideren que hi ha algun centre educatiu que també 
hauria d’estar-hi, que avisin l’Eva o la Montse, tècniques del Districte. 

- Xavi Tercero comenta i demana la complicitat de les persones assistents, que una 
altra de les funcions de la CdS és ajudar a fer difusió del procés i de les diferents 
sessions. 

- Des de l’AVV es comenta que es troba a faltar a la CdS el Parc de Collserola com 
organisme implicat, ja que considera imprescindible aprofitar els seus coneixements 
tècnics i del territori. 

- La Gerent del Districte considera que és imprescindible per l’equip redactor, tenir els 
coneixements tècnics que pot aportar el Parc de Collserola, però posa en dubte si el 
seu rol ha de ser de manera permamanent o bé de manera puntual en la CdS o un 
altre espai del procés participatiu. 

- Un veí remarca que troba a faltar l’AVV de Can Caralleu a la CdS. 
- L’AVV vol insistir en la incorporació del Parc de Collserola, ja que consideren el Parc 

de l’Oreneta com un parc de transició entre la ciutat i el parc natural. Hi ha consens 
entre les persones assistents, en la participació del Parc Collserola a la CdS. 

- Xavi Tercero fa el tancament de la sessió, recorda que tant l’acta com la presentació 
es penjaran al decidim.barcelona i emplaça tothom a la sessió del 13 de desembre 
on es farà una taula rodona per emmarcar el contingut del procés participatiu i del 
Pla Director. 
 
 

 
 
 
Acta elaborada per:  
Joan Rosés, Quòrum SL. 


